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       姓    名          学  号              

       导师姓名          职  称              

       专    业                               

       研究方向                             
论文题目                               

        Name            Student Number              

        Supervisor             Professional Title        

        Programme                                      

        Research Orientation                              

    Title                                         
	论 文 的 理 论 意 义 和 实 际 意 义
Theoretical and Practical Significance of the Thesis



	论 文 工 作 的 具 体 安 排
Thesis Preparation Plan


	完成论文所具备的条件（如实验、上机、加工等条件）

Necessary Conditions for producing the thesis (e.g. Experiment, Machine Operation and Processing Conditions)



	经 费 预 算 和 经 费 来 源

Budget and its Resources



	指 导 教 师 审 核 意 见
Comments of the Supervisor



	教 研 （ 研 究 ） 室 审 核 意 见
Comments of the Teaching and Research Office (Research Laboratory)


	院、系（所）领导审核意见
Comments of the School or Department (Institute)



	填 表 注 意 事 项

1.本表为研究生本人在选题报告通过后，经院、系（所）审定同意进入论文阶段方可发此表填写。

2.务必在第三学期末（放假前），院、系（所）收齐后，统一教研究生院。

3.论文工作的具体安排要写明资料收集的时间、地点和实验、加工、上机时间、单位和完成论文初稿日期。

4.用碳素墨水或蓝墨水认真填写。
Notes

1. Graduate students would be required to fill out this form after obtaining the formal approval of their thesis proposal from the expert panel of school or department(institute). 
2. The school or department (institute) should collect the forms and submit to the Graduate School by the end of the third semester (before the starting date of the coming summer holiday). 
3. Such details as the time and location of supporting materials collection, the experiment, processing, the machine operation time and the submission timeline should be specified in the Thesis Preparation Plan. 
4. The form shall be filled out in carbon or blue ink.


